
CENE IN STANDARD
Nensklajena gospodarska gibanja v prvih letošnjih mesecih z zviše-

vanjem cen so že segla v žepe delavcev in ogrožajo marsikateri družin-
sld proračun. Zato se je že sestal tudi zvezni svet zveze sindikatov. Re-
šitve se nakazujejo v več smereh, tako pri zagotavljanju zajamčenih
osebnih dohodkov in pri re.ševanju stanovanjsldh problemov i zago-
iavtjanjem solidarnostne pomod družinam z nizkimi osebnimi do-
hodld kot pri raznih olajšavah v zvezi z otroškim varstvom — ob ta-
kojšnjem prenehanju zviševanja ce* O tem je tekla beseda tudi na
zadnji seji OS ZS, katere jedro so sestavljnle tri teme, in sicer: obrav-
nava predloga družbenega plana občine za obdobje 1981—1985,
ocena razprav o ustavnih dopolnilih ter spremembah statuta občine in
mesta in ocena aktivasti OO ZS pri obravnavi zakliučnih računov za
leto 1980.

V zvezi s prvo temo, katero je z
uvodnimi besedami načel tudi
tokrat dobro razpoloženi pred-
sednik občinskega sveta ZS An-
drija Vlahovič, člani sveta niso

imeli bistvenih pripomb. Velja
pa omeniti, da se v ozdih nismo
držali vseh, s plani dogovorjenih
obveznosti. Od 145 tozdov jih je
planske akte pripravilo le 30.

Temelje plana, ki bi jih moralo
sprejeti do konca leta 1980 19
delovnih organizacij, pa je spre-
jelo le 13 delovnih organizacij.
To je zaskrbljujoč pojav in dokaj
nerazumljiv, saj gre za spreje-
manje takih aktov, ki nakazujejo
bodoči razvoj; drugi, ki jih na
srečo ni mnogo, pa še vedno na-
črtujejo bolj po željah, torej ne v
okviru svojih zmožnosti, ne
glede na to, da bo nič koliko
težko pridobljenih sredstev ka-
sneje obležalo v investicijskih
naložbah, ki ne bodo dokončane.

Občinski svet ZS je ocenil tudi
potek javnih razprav o stavnih do-
polnilih. Razpraveso potekale v vseh
oblikah organiziranosti zveze sindi-
katov. Iz poročil OO ZS oziroma po-
ročanja članov občinskega sveta pa
je bilo razvidjio. da delavci podpirajo
predložena ustavna dopolnila, saj
nanje ni bilo pripomb.

Živahneje je bilo pri oceni aktiv-
nosti sindikata ob sprejemanju zak-
Ijučnih računov. Predsednica konfe-
rence OO ZS iz Kolinske je poveda-
la, kako so se pri njih lotili razprav v
zvezi z njimi, ko so se pravočasno za-
vedeli, da bo v tem obdobju pri-
manjkovalo easa. V Kolinski so zato
razmere opravDi že lani v okviru bi-
lance enajstih mesecev ter ob tem v
razprave vključili sindikalne skupi-
ne.

Ob koncu pa še to. Sredi prejš-
njega mandata je bfl občinski svet ZS
primoran zamenjati štiri svoje člane,
ker se nis udelež«vali sej. Letos je
taldh članov že devet. Je temu kriva
popolna brezbrižnost? Ne, prej bi
lahko rekli, da imajo nekateri posa-
mezniki na svojih razmenih preveč
zadolžitev, preveč nalog v svojih de-
lovnih okoljih in v raznih odborih in
kontisijah. In vendar je samouprav-
Ijanje naša skupna pravica, pa bi zalo
morali tudi drugi prevzeti posamične
naloge, saj gre vendar za naše skupno
dobrč — mar ne?

JOŽE PRAPROTNIK


